
Protokół Nr 59/14 z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej 

w dniu 5.02.2014r., godz. 13.30 
 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Teresa Purgal, stwierdzając na podstawie 

listy obecności quorum. Na posiedzeniu obecne były  4 osoby. Lista obecności stanowi zał. 

nr 1 do protokołu. 

 

2. Przyjęcie zaproponowanego porządku posiedzenia. 

 

Przewodnicząca przedstawiła zaproponowany porządek, zwracając się z zapytaniem o ew. 

zmiany.  

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie zaproponowanego porządku posiedzenia. 

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołu z  poprzedniego posiedzenia z dnia 

20.01.2014 r. 

4. Rozpatrzenie skargi Pana Zbigniewa N. na niewłaściwe wykonywanie zadań 

realizowanych przez Burmistrza Międzyzdrojów. 

5. Rozpatrzenie bieżącej korespondencji. 

6. Zapytania i wolne wnioski. 

7. Zakończenie posiedzenia.                                                  

 

Członkowie komisji nie zgłosili uwag, wobec czego porządek uważa się za przyjęty. 

Porządek stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

 

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołu z  poprzedniego posiedzenia z dnia 

20.01.2014 r. 

 

Przewodnicząca odczytała protokół z posiedzenia w dniu 20.01.2014 r., wnosząc 

poprawki, zamieszczonymi w protokole, za przyjęciem  z wniesionymi poprawkami 

opowiedziało się 4 radnych. 

 

4. Rozpatrzenie skargi pana Zbigniewa N. na niewłaściwe wykonywanie zadań  

realizowanych przez Burmistrza Międzyzdrojów, zał. Nr 3 

 

Przewodnicząca komisji  Teresa Purgal tytułem wstępu dokonała wprowadzenia do 

złożonej przez pana Zbigniewa N. skargi  z dnia 17 grudnia 2013 r.. Skarga wpłynęła 

drogą e-mailową od Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska, który  zgodnie z 

kompetencjami, przesłał skargę do Urzędu Miejskiego w Międzyzdrojach, jako  

właściwego organu, pismem z dnia 23.12.2013 r..( data wpływu 30 grudnia 2013 r.). 

Następnie  Rada Miejska na XLVIII Sesji w dniu 28 stycznia 2014 r. uznała swoją 

właściwość do rozpatrzenia skargi, przekazując ją do rozpatrzenia Komisji Rewizyjnej.   

Przewodnicząca poinformowała, że na komisję zostali zaproszeni: pani Ewa Sulicka-

Scholz, Kierowniczka Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej,   

reprezentując Burmistrza, Sekretarz Miasta Henryk Nogala, oraz skarżący Pan Zbigniew 

N. Insp. Ewa Sulicka - Scholz zreferowała, na prośbę Przewodniczącej komisji 

zagadnienie, zgodnie z chronologią wydarzeń. Na wstępie wyjaśniła, iż do Gminy nie 

przyszło pismo w tej sprawie,  na które powołuje się skarżący w swoim e-mailu.  



W trakcie kontroli prowadzonej przez WIOŚ dot. realizacji zadań własnych gminy, 

wynikających ze znowelizowanej ustawy o utrzymaniu czystości i przodku w gminach, w 

dniu 25.09.2013 r. zostają przeprowadzone  oględziny terenu „po byłej cementowni”. 

Stwierdzono tam składowanie odpadów komunalnych oraz eternitu. W związku z 

powyższym, po ustaleniu właściciela przedmiotowego terenu  i w powiązaniu z nim, 

ustalono na dzień 6.11.2012 r. wizję w terenie, z której został sporządzony protokół.   

Urząd  Miejski wystosował 21 XI 2013 r. zawiadomienie o wszczęciu postępowania ( w 

myśl art. 26 ustawy o odpadach komunalnych).  Gmina nie ma obowiązku 

uporządkowania terenu, gdyż posiadaczem odpadów jest zawsze właściciel 

nieruchomości.  

Pani Ewa Sulicka-Scholz wyjaśniła, zgodnie z zapisami  ustawy, iż  to właściciel terenu 

powinien uporządkować odpady, inaczej otrzyma nakazującą decyzję w tej sprawie, a jeśli 

nie będzie ona skuteczna,  zostanie naliczona grzywna. Ostatecznym krokiem będzie  

wykonanie zastępcze, gdyż  Gmina nie ma obowiązku uporządkowania  terenu.  

Zawiadomienie o wszczęciu postępowania wysłano 21.11 2013 r., jego odbiór został 

potwierdzony  2 XII 2013 r., i od tej daty obowiązywał  okres 7 dni na wniesienie uwag, 

które ostatecznie  nie zostały wniesione.    

Decyzja z dnia 31 XII 2013 r. wskazuje termin usunięcia i sposób wykonania ( 30 dni od 

terminu uprawomocnienia się decyzji ( decyzję odebrano  20.01 +  14 dni na odwołanie ). 

„Res-Gaj” pismem z dnia 21.01 odwołał się od decyzji ( pismo wpłynęło 24.01 do Urzędu 

Miejskiego). W odwołaniu wskazano, że nie  zostały zgromadzone  wszystkie dowody 

oraz przywołano naruszenie art. 7, 77 i 157 Kpa, jak również to,  że został pominięty stary 

wniosek. Wobec powyższego wniesiono  o wydłużenie terminu usunięcia odpadów do 

30.01.2014  – akta sprawy zostały przekazane do SKO . 

Kolejność działań obrazuje chronologia ujęta w zestawieniu, stanowiącym załącznik do 

protokołu, zał. Nr 4  

Komisji na podstawie przywołanych faktów, w oparciu o przytoczone zapisy ustawy 

stwierdziła, że skarga złożona przez pana Zbigniewa N. powinna zostać uznana za 

bezzasadną. Przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie  wniosek o uznanie skargi 

za bezzasadną, za wnioskiem opowiedziało się 4 członków komisji. Załącznikiem do 

protokołu z posiedzenia jest opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie niniejszej skargi 

skierowana do Rady Miejskiej, zał. Nr 5    

 

5. Rozpatrzenie bieżącej korespondencji( brak). 

 

6. Zapytania i wolne wnioski. 

 

Komisja ustaliła spotkanie w ramach realizacji planu pracy komisji na dzień 27.02.2014 r. 

o godz. 13.00 . Komisja zajmie się badaniem kontroli umów wieloletnich dzierżaw.  

 

7. Zakończenie posiedzenia. 

                                                  

Wobec wyczerpania punktów porządku, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie.  

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała: 

M.Nurkowska  

 

 


